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Interpelacja w sprawie dostosowania rozkładu jazdy autobusu linii 23 do potrzeb 
szkoły i jej uczniów.  
 
 
W porozumieniu z Panią dyrektor Gimnazjum i I Społecznego Liceum Ogólnokształcącego im. 
Zbigniewa Herberta przy ul. Rejtana 7 w Częstochowie zwracam się z uprzejmą prośbą o 
dostosowanie rozkładu autobusu linii 23 do potrzeb szkoły i jej uczniów poprzez zwiększenie 
częstotliwości jego kursowania zwłaszcza przed godziną 8 rano (rozpoczęcie zajęć o 8) i po 
godzinie 15 (zakończenie zajęć 15:10). Jest to jedyna linia autobusowa, która dowozi uczniów 
pod szkołę, przystanek Rejtana w obie strony, a to że kursuje rzadko doprowadziło do 
absurdu, że zajęcia dostosowywane są czasowo do rozkładu jazdy a nie odwrotnie. 
Uczniowie skarżą się, ze czasami upraszają nauczycieli, aby móc opuścić zajęcia wcześniej, 
aby zdążyć na autobus.  
 
Uczniowie i nauczyciele skarżą się także, że koło przystanku jest pełno śmieci. Czy można 
byłoby odsunąć kosz od przystanku?  
 
W szkole uczy się obecnie 133 dzieci, z czego więcej niż połowa uczniów objęta jest 
stypendiami na łączną kwotę 11675 pln miesięcznie, zatem w pełni zasadnym jest, aby 
poprzez zwiększenie częstotliwości kursowania autobusu stworzyć im dogodne warunki 
podróżowania do szkoły.  
 
Zwracam się zatem z gorącą prośbą o pozytywne rozpatrzenie tej prośby.  
 
Z wyrazami szacunku, 
Anna Majer 
 


